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Fritidsnämnden 

Fritidsnämndens investeringar - beslutsuppföljning 
 

Förslag till beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 

Ärendet 
I tabellen nedan redovisas en kortfattad information bekräftande aktuell status för 
Fritidsnämndens investeringsprojekt enligt tidigare beslut av nämnden och/ eller av 
kommunfullmäktige. 
 

Geografiska 
områden 

Projekt 
Typ av objekt 

Status Åtgärd1 

Älta  Ridskola 
Källtorp 

Planbesked har godkänts 
av Miljö- och 
Stadsbyggnadsnämnden 

 

   
 Sporthall Planenheten utreder nytt 

program för Älta centrum. 
Även fritidsanläggningar 
ingår i det nya programmet 
och placering av ny 
sporthall.  

Avvaktar beslut 
om planprogram 
för centrum 

 Älta IP utredning 
utegym, 
aktivitetspark 

Samrådsmöte med 
medborgarförslagsgivare 
och föreningsliv för att 
undersöka behov och 
önskemål har skett på 
plats.  
Samarbetsmöte med Natur 
och parkenheten som ska 
tillgänglighetsanpassa 
badplatsen. 
 

Se separat ärende 
och tjänsteskrivelse 
FRN 2013/182 

    

                                                 
1 Åtgärder med kursivstil är avvikelse från föregående rapport 
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Sicklaön    
 

Lekplats Tallbacken  Arbete pågår 
 

Utegym Sickla  Arbetet pågår 
Aktivitetspark/Duvn
äs-Utskog 

 Arbetet pågår 

   
Sicklaön 7 manna och extra 

tränings yta 
konstgräsplan 
Sicklavallen 

Arbetet återupptas 10/3 
efter vinteruppehåll 

Besiktning av planen 
5 maj 

Nacka IP02 
11 manna konstgräs 

Besiktning 28/11 
av konstgräsplan 

Visst markarbete 
kvarstår, utförs när 
väderleken tillåter. 
Slutredovisning till 
augusti FRN 

 Nacka bollhall 
breddning. 

Bygglovsenheten har 
meddelat: inte möjligt att 
bifalla bygglov för 
tillbyggnaden på bollhallen. 
Utredning visar att denna 
del av fastigheten som 
hamnar i skärningspunkten 
mellan ny detaljplan och 
befintlig stadsplan har 
gatumark som tillåtet 
användningsområde. 
Tillbyggnaden kräver att 
detaljplanen ändras. 

Ärendet tags upp 
med 
detaljplanegruppen 
för området 

    
Saltsjö-Boo Myrsjö IP Projektering för 9 manna 

fotbollsplan och skolidrott 
Pågår. 

Projektering för 11-
manna fotbollsplan 
med skolidrott 
Quesadatältets 
framtid bereds som 
ett separat ärende till 
juninämnden, 
huruvida tältet skall 
avyttras eller flyttas 
till annan plats 

   
Björknäs IP Projekteringsarbete pågår, Föreningar har 
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Löparbanor och 
innanliggande 
naturgräsplan 

bl.a. geoteknisk 
undersökning 

träffat enheten och 
efter det de har 
inkommit med 
önskemål gällande 
löparbana samt 
teknikgrensplacering, 
som överlämnats till 
projektledning 

    
 
 
 
Jerker Linnerborg                                                             
Anläggningsutvecklare                                                      
idrotts- och fritidsenheten                                                
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